

To 致: Changjiang Securities Brokerage (HK) Limited

長江證券經紀(香港)有限公司

Instructions 指示:

Please post your completed form to Customer Services Department, Suite 1908, 19/F, Cosco Tower, 183 Queen's Road Central, Hong Kong. Your request will be processed within 3 working days upon receipt of the duly completed form. For inquiries, please do not hesitate to contact us at (852) 2823 0388.

請將已填妥的表格郵寄至香港中環皇后大道中 183 號中遠大廈 19 樓 1908。本公司將在收到填妥的表格後三個工作天內處理您的申請。如欲查詢，請致電(852) 2823 0388 與客戶服務部聯絡。

I/We, the undersigned account holder, confirm and declare that there is/are one/more related margin financing account(s)\* maintained by my/our group of related margin clients with Changjiang Securities Brokerage (HK) Limited (CJSBHK) and details of the account(s) is/are as follows:

本人/吾等，即以下簽署之戶口持有人，確認及聲明本人/吾等之關連保證金客戶在長江證券經紀(香港)有限公司擁有一個或以上相關保證金融資賬戶\*，該等戶口之詳情如下：

Account Number 戶口號碼	Name of Account Holder 賬戶持有人姓名	Relationship with the Account Holder 與賬戶持有人之關係

I/ We further declare that the information provided above is complete and accurate to the best of my/ our knowledge. I/ We shall inform you of any changes to my information immediately after the relevant changes(s) has/have occurred. 此外，本人/吾等聲明以上所提供之資料，據本人/吾等所知，均屬完整及正確。倘若該資料有任何改變，本人/吾等將立即通知貴公司有關改變。

\*Related margin financing account include any other CJSBHK margin account:

- Opened under the name of your spouse;
- Controlled as to 35% or above of the voting rights by you and/or your spouse;
- Opened by a member of the same group of companies of you;
- Financially connected with you by any guarantee arrangements, whereby you are a guarantor of the other CJSBHK margin account;
- Financially connected with you by any guarantee arrangements, whereby the financial liabilities of you are guaranteed by the other CJSBHK margin account;
- Financially connected with you whereby the financial liabilities of you and the other CJSBHK margin account are guaranteed by the same guarantor.

\*相關保證金融資賬戶包括其他長江證券經紀保證金賬戶:

- 以閣下的配偶名義開立;
- 閣下及/或其配偶控制 35%或以上之表決權;
- 貴公司的同一公司集團的成員;
- 藉任何擔保安排而在財務上與閣下/貴公司有關聯，而閣下/貴公司為該長江證券經紀保證金賬戶提供擔保;
- 藉任何擔保安排而在財務上與閣下/貴公司有關聯，而閣下/貴公司的財務負債由該長江證券經紀保證金賬戶擔保;
- 藉任何擔保安排而在財務上與閣下/貴公司有關聯，而閣下/貴公司與該長江證券經紀保證金賬戶的財務負債由同一擔保人擔保。

Client Signature(s) 客戶簽署	(All account holders of joint account must sign jointly. 所有聯名客戶必須簽名)	Account No. 戶口號碼	
Client Name 客戶名稱		Date 日期	

For Office Use Only 本公司專用

Handled By: Name:	Approved By: Name:	Data Input By: Name:	Checked By: Name:	Remarks: Name:
----------------------	-----------------------	-------------------------	----------------------	-------------------